
Als algemene toegankelijkheid de norm moet worden, zoals dat verwoord staat, is dit wel een 
hele voorzichtige stap. 
Op deze wijze dringt de urgentie niet door en zal het allemaal erg vrijblijvend zijn.
Er is altijd wel een gelegitimeerd argument te vinden waarachter je je kunt verschuilen. 
Voorzieningen van eenvoudige aard en een onevenredige belasting, de argumenten worden op 
een presenteerblaadje aangeleverd. Je doet al snel je best en als het even wat meer inspanning 
(lees geld) kost, dan is dat een reden om niets te doen. Jammer en een gemiste kans.

Ik zou heel graag zien dat er wat meer inspanning gevraagd wordt. Ik denk dat het op deze 
manier wel een heel geleidelijk proces gaat zijn. En dat terwijl mindervaliden al zo vaak, 
zoveel geduld moeten hebben. 

We mogen echt wel wat meer ons best doen. De tijd is er rijp voor, als toegankelijkheid echt 
de norm moet worden, zullen we dan ook laten zien dat we mindervaliden echt serieus 
nemen?  


